
  

Generalforsamling 2020 - vejlaug 
 

Dato:  22. juni 2020  

Sted:  Romalt forsamlingshus  

Tid:  19:00-20:00 

Fremmødte:  41 husstande (inkl. bestyrelsen) 

 

Dagsorden 

Pkt. 1: Valg af dirigent 

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Pkt. 3: Årsregnskab 2019 

Pkt. 4: Budget 2020 

Pkt. 5: Indkomne forslag fra medlemmerne 

Pkt. 6: Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent 

Pkt. 7: Nedsættelse af bestyrelse 

Pkt. 8: Valg af revisor 

Pkt. 9: Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 



  
Pkt. 1: Valg af dirigent 

Bestyrelsen indstiller Jan Hvass Thomsen, Kaskelotten. 

Forsamlingen godkender indstillingen, og Jan vælges som dirigent 

Dirigenten fremlægger dagsorden. 

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Marianne fremlægger bestyrelsens beretning for det forløbne år. Der har været få udgifter. Herunder har 

der ikke været udgifter til de grønne områder samt ingen snerydning, da kommunen endnu ikke har 

overdraget området til foreningen. 

Forsamlingen ønskede, at drøfte chikanerne ifbm. den høje fart der er iagttaget på Kaskelotten. Bestyrelsen 

har flere omgange drøftet flere fartdæmpende foranstaltninger med kommunen, men kommunen har ikke 

været imødekommende, og har ad flere omgange forkastet bestyrelsens forslag til yderligere 

foranstaltninger og mener, at de nuværende foranstaltninger er nok.  

Bestyrelsen har løbende kigget på fartdæmpende foranstaltninger, og forsamlingen opfordres til, at 

kontakte bestyrelsen ifbm. forslag hertil. Bestyrelsen opfordrer til, at beboerne husker, at der er børn på 

vejene, og at der passes på dem. Desuden er den tilrådede fartgrænse max 30 km/t. 

Forslag fra medlemmerne:  

• Medlemmerne ytrer stort ønske om, at bestyrelsen fortsat arbejder med fartdæmpende 

foranstaltninger. På Okapivej er der pt. opsat Hoffmann klodser (der senere bliver til permanente 

chikaner), og bestyrelsen vurderer løbende, hvordan dette påvirker trafikken samt hastigheden. 

• Opsætte Hoffmann klodser på Kaskelotten, da det er mobilt og hurtigt kan flyttes. Bestyrelsen vil 

drøfte denne mulighed ved næste bestyrelsesmøde. 

• Legende børn skilt kunne være en mulighed at opsætte. Bestyrelsen vil drøfte denne mulighed ved 

næste bestyrelsesmøde. 

• Bestyrelsen ved Marianne vil rette henvendelse til kommunen ifbm. at kommunens biler fra 

hjemmeplejen kører for stærkt. 

Pkt. 3: Årsregnskab 2019 

Beretning ved Mikael og gennemgang af regnskab 2019.  

Regnskab kan findes på hjemmesiden, og er godkendt af forsamlingen. 

 

 



  
Pkt. 4: Budget 2020 

Beretning ved Mikael og gennemgang af budget for 2020. 

Budgettet blev godkendt af forsamlingen. 

Pkt. 5: Indkomne forslag fra medlemmerne 

Indkomne forslag: 

• Vedtægtsændringer (indsendt af bestyrelsen) 

Bestyrelsen giver et kort oprids over historikken i forbindelse med vedtægternes tilblivelse i 2017.  

Herefter gennemgik bestyrelsen punkterne, som ønskes ændret jf. forslagene lagt på hjemmesiden. 

Vedtægtsændringerne blev vedtaget med mere end 2/3 af foreningens stemmeberettigede i vejlauget.  

Bestyrelsen sender nu de reviderede vedtægter til Randers kommune for godkendelse. 

Pkt. 6: Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen indstiller, at kontingentet fastholdes. 

Forsamlingen godkender kontingentet for 2020. 

Pga. omstændighederne med Covid19 er betalingen af kontingent for 2020 fastsat til d. 1. august. 2020 

Pkt. 7: Nedsættelse af bestyrelse 

Bestyrelsen konstituerer sig selv ved førstkommende bestyrelsesmøde 

Pkt. 8: Valg af revisor 

Thomas Andreasen (Kaskelotten) ønsker ikke genvalg som revisor. Gunner Jensen (Okapivej) indtræder i 

stedet som revisor. Gunner er på valg igen i 2022 

Revisorsuppleant: Jeppe Thybo Sinding, på valg igen 2022 

Pkt. 9: Eventuelt 

Ingen 

 

  


